



REFERAT  
af bestyrelsesmødet  
i  
ØRNEHØJ GOLFklub  
mandag den 13. marts 2017.

Tilstede ved bestyrelsesmødet var, Tommy Breck, Kim Johansen, Mette Prip, Lars Skovsgaard, Claus Brynaa, Morten Bech og Lisa Bergmos. Afbud: Jørgen Christiansen.

**1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde**

Referatet fra bestyrelsesmøde den 13. februar 2017 blev godkendt og underskrevet.

**2. Erindringsliste**

Punkt 1: Vedtægtsændring.

Punkt 1, vedtægtsændring bliver stående frem til generalforsamlingen den 28. marts 2017.

Punkt 2: mål er at invitere et par sponsorer ud at spille for at skabe en nærmere og bedre kontakt til sponsorerne. Sponsorudvalget skal finde datoer herfor samt arrangere hvilke der fra bestyrelsen skal deltage og hvilke sponsorer der kan de pågældende tider.

Punkt 2: sponsorudvalget tager det op på næste møde.

**3. Formanden har ordet.**

Der har som bekendt været arbejdet på at få et golfsamarbejde. Der er nu en aftale på plads med Blokhøj Golfklub, Dronninglund Golfklub og Sæby Golfklub. Aftalen er en prøveordning der genforhandles i efteråret. 4Golf er navnet på samarbejdet omkring spil på hinandens baner. Det koster kr. 800,- at være med i ordningen. De kr. 200,- går til medlemsklubben og de kr. 600,- indbetales på en fælles konto der administreres af Ørnehøj Golfklub. Fordelingen af de kr. 600,- bliver opgjort når året er omme. Fordelingsnøglen er i forhold til antal spillende runder på banerne. Blokhøj har dog en særordning i forhold til tidsbestilling, idet der i weekenderne kun kan bestilles tid efter kl. 13.00, dette gælder dog alle dage i juli måned. Aftalen underskrives den 14. marts kl. 15.30. Offentliggørelse sker til medlemmerne på nyhedsbrev, hjemmeside og Facebook.

Tommy Breck deltager i DGU's repræsentantskabsmøde lørdag den 18. marts i Kolding.  
Der aftales møde i udvalget med Rasmus Lange, Eigil Andersen, Tommy Breck og Lisa i næste uge.



Der forsøges at starte op på sundhedsdagen, som er mandag den 19. juni med et møde med hjerteforeningen, Diabetesforeningen, og Martin Jørgensen fra Aalborg Universitet hospital den 23. marts 2017.

Bestyrelsen gennemgik de indkomne forslag fra medlemmerne til generalforsamling. Bestyrelsen drøftede de enkelte punkter og blev enige om hvad indstillingen til de enkelte punkter skulle være. Bestyrelsen møder den 28. marts en time før generalforsamlingen dvs. kl. 18.00. Dennis Christensen har sagt ja til at stille op som suppleant til bestyrelsen.

#### 4. Økonomi, budget og medlemstal

Årsregnskabet har været til godkendelse hos revisor. Der er ingen ændringer i forhold til det fremsendte regnskab, dog er der en ændring i opstillingen. Revisionsrapporten blev underskrevet af bestyrelsen. Regnskabet vil kunne afhentes på kontoret eller på skranken udenfor kontoret fra den 14. marts.

Der 1.410 medlemmer og derud over 40 prøvemedlemmer.

#### 5. Nyt fra sekretariatet.

De første 4 hold med prøvemedlemmer til start i april er nu fuldttegnet. Der er oprettet 3 hold til start i maj, her er der stadig pladser.

Der er kommet en henvendelse omkring ændring af bekræftelse af tider. Forslaget er at bekræftelsen skal kunne ske på starttidspunktet eller 5 min. før og ikke som nu 15 min. før. Bestyrelsen drøftede forslaget og blev enig om at bibeholde de nuværende 15. min. Sprøjtemiddelindberetningen til Miljøstyrelsen 2016 er indberettet.

#### 6. Information fra udvalgene v/udvalgsformanden.

Hus-og byggeudvalget v/Morten Bech: Aalborg Kloakservice har med tv-inspektion konstateret 3 skader i kloakrørene. Der mangler kortlægning af hovedkloakledningen, idet rørene ved optagelsen var fyldt med vand. Der indhentes tilbud på udbedring. De tre shelters er nu klar til levering. Der skal indsendes yderligere tegninger og mål til landzoneudvalget. Brændeovnen i klubhuset er tilsluttet og godkendt af skorstensfejeren. Den planlagte ombygning af kontor/greenfee område, forventes først at blive igangsat i efteråret, der mangler indhentning af priser.

Sponsorudvalget v/Lars Skovsgaard: Der er først møde i morgen i udvalget.

Regel-og handicap v/Kim Johansen: Der er møde i morgen i udvalget. Der skal rettes en tekst på scorekortene, idet reglen omkring ledetiden efter bolde skal tilrettes. Med hensyn til undervisning af de nye prøvemedlemmer, så foreslår udvalget at der undervises 2 gange og at prøven så



sideløbende tages på nettet ved Brian Oswald. Lars Skovsgaard kunne godt tænke sig at uddanne sig til regeldommer, hvilke kurser der skal tages inden, undersøges.

Turneringsudvalget v/Mette Prip: Der er nu ændret i turneringsrækkerne til klubbens turneringer. Med hensyn til åbningsturneringen så spilles der i to rækker, de øvrige matcher spilles i tre rækker. Åbningsturneringen/OBH Nordic afvikles den 9. april.

Der har været tilmeldt ca. 100 til regionsgolf. Der bliver nu sat hold, ligesom træningstidspunkterne er sat i Golfbox.

Baneudvalget v/Claus Brynaa: Der er startet på planlægning af arbejdsdagen den 1. april. Dagen er opdelt i to grupper, dels banen og dels klubhuset. Eliten som har træningslejr i weekenden har fået til opgave at driving rangen bliver klargjort.

Der er nu klippet 10 greens og teestederne er klippet. Åbningen af banen sker i to tempi, nemlig først teestederne og derefter greens.

Der er ved at blive ryddet op mellem hul 13/18. Der er indkøbt en ny lift og den gamle er solgt. Rene starter 1. april og Søren Boesen den 10. april. Søren Frandsen kommer ikke i år pga. andet arbejde.

Fairway topdresses i maj. Eftersåningen af fairway venter måske til efteråret alt efter vejret. Den indkøbte target green vil blive placeret lidt til højre for det røde flag på driving range. Der er sat pæle ved damernes teested på hul 13 til beplantning af Sølvpopler.

#### 7. Eventuelt.

Intet.

#### 8. Næste møde.

**Mandag den 3. april 2017 kl. 17.15.**

Som referent  
Lisa Bergmos